

Title (en)
HARNESS

Title (de)
GURTZEUG

Title (fr)
HARNAIS

Publication
EP 3549639 A1 20191009 (FR)

Application
EP 19162867 A 20190314

Priority
FR 1852985 A 20180405

Abstract (en)

[origin: US2019308040A1] The roping harness comprises a belt and leg loops. The belt is formed by a first strip and a second strip separated so as to define a housing cavity housing at least one foam comfort pad. The first strip is an inner strip designed to come into contact with the user's back whereas the second strip is an outer strip of the belt. The first strip and second strip are fixed to one another by at least one resistance strap mechanically fixed to a suspension point. The housing cavity comprises at least one opening so that the foam comfort pad is removable from the housing cavity

Abstract (fr)

Le harnais d'encordement (1) comporte une ceinture et des tours de cuisse (4). La ceinture (2) est formée par une première bande et une deuxième bande séparées de manière à définir une cavité de logement d'au moins une mousse de confort (9). La première bande est une bande intérieure destinée à venir en contact du dos de l'utilisateur alors que la deuxième bande est une bande extérieure de la ceinture. La première bande et la deuxième bande sont fixées l'une à l'autre par au moins une sangle de résistance fixée mécaniquement à un point de suspension. La cavité de logement comporte au moins une ouverture de sorte que la mousse de confort (9) soit amovible hors de la cavité de logement.

IPC 8 full level

A62B 35/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A62B 35/0025 (2013.01 - EP US); **A62B 35/0031** (2013.01 - US)

Citation (search report)

- [I] WO 2007045740 A1 20070426 - ZEDEL [FR], et al
- [A] US 2013191956 A1 20130801 - ELLIOTT DANIEL [GB]
- [A] FR 2842741 A1 20040130 - BEAL ETS [FR]
- [A] EP 2383018 A1 20111102 - MAMMUT SPORTS GROUP AG [CH]
- [A] EP 1834543 A1 20070919 - ARC TERYX EQUIPMENT INC [CA]

Cited by

EP4389234A1; FR3144013A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 3549639 A1 20191009; CN 210644881 U 20200602; FR 3079755 A1 20191011; FR 3079755 B1 20200424; US 11311755 B2 20220426;
US 2019308040 A1 20191010

DOCDB simple family (application)

EP 19162867 A 20190314; CN 201920458726 U 20190404; FR 1852985 A 20180405; US 201916361759 A 20190322